
Jegyzőkönyv 

 

Készült: 2023. május 30-án 14.00 órától az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
közmeghallgatásáról.  

 
Jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív szerint 
 
Helyszín: 3600 Ózd Új telep 1.  
   Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat irodája 
 

Váradi József köszöntötte a megjelenteket (8 fő). Megállapította, hogy az ülés határozatképes, 
jegyzőkönyv hitelesítőnek Berki Lajost, jegyzőkönyvvezetőnek Tankó Tamásnét 5 igen 
szavazattal megválasztották. Elmondta, hogy minden évben közmeghallgatást tartanak Ózd 
város roma lakossága részére, hogy elmondhassák észrevételeiket, javaslataikat. A jelenlegi 
közmeghallgatás helyszíne: 3600 Ózd, Új telep 1. 
 
Daku Kevin Márk Ózd, Akácos út 4. szám alatti lakos megköszönte a lehetőséget, hogy újból 
munkába tudott állni a közfoglalkoztatási program keretébenaz Ózdi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzatnál. Családalapítás előtt áll, ezért nagy jelentősége van számára, hogy Ózdon 
tudott állást találni, így nem kell több száz kilométert utaznia a lakóhelye és a munkahelye 
között. A közfoglalkoztatási munkabér eléggé alacsony, de jelen pillanatban ennek is nagyon 
örül.   
  
Váradi József ismertette, hogy az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat és a Borsod-Abaúj-
Zemplén Vármegyei Kormányhivatal Ózdi Járási Hivatala által aláírt szerződés 2023. március 
1. és 2023. november 30. között 12 fő részére biztosít munkalehetőséget az Önkormányzatnál. 
Értékteremtő munkafolyamatok valósulnak meg a következő 9 hónapban is. Nagy segítséget 
jelent, hogy a program 100 %-os bértámogatást és 10%-os közvetlen költség támogatást nyújt. 
1 fő szakmunkás és 4 fő segédmunkás bevonásával 50 db szeméttároló és 20 db virágtartó edény 
elkészítése valósul meg, melyek a város különböző területeire lesznek kihelyezve.   
 
Bódi Martin Ózd, Új telep 2. szám alatti lakos elmondta, hogy délután a hajléktalanok gyakran 
ott hagyják a szemetet a József Attila úton lévő Ifjúsági Park területén. Rengeteg az eldobált 
szemét, üveg, csikk, csomagolópapír, stb. A köztisztasági csoport minden nap takarítja, de a 
szemét sajnos újratermelődik folyamatosan.  
 
Váradi József elmondta, hogy már többen jelezték ezt a problémát, felvette a kapcsolatot a 
Közterület Felügyelet munkatársaival, akik többször járőröznek a terület felé és felszólítják az 
ott tartózkodókat, hogy ne hagyjanak maguk után szemetet és ne fogyasszanak alkoholt 
közterületen. A szükséges intézkedéseket folyamatosan megteszik.  
 
Lakatos Géza Péter Ózd, Kiserdőalja 15/4. szám alatti lakos elmondta, hogy problémát 
okoznak a kóbor kutyák, amelyek Kiserdőalja és Új telep területén vannak falkákba verődve. 
Szeretné, ha mielőbb megoldás születne a falkák felszámolására, mert a gyerekeket és a telepen 
élőket rettegésben tartják. Véleménye szerint, hogy csak annak kellene kutyát tartania, akinek 
van zárt udvara és felelősen tud gondoskodni a kutyájáról.  Elmondta még, hogy az utóbbi 
időben egyre többen árulnak kábítószert, drogokat. A szerrel élők a mindennapi adagért képesek 
bemenni a lakásokba és az ott található értékeket, vasat stb. elviszik. Ez összefügg a 
közbiztonság romlásával.  
 



Váradi József elmondta, hogy felvette a kapcsolatot az Ózdi Városüzemeltető Intézmény 
Állategészségügyi Telep vezetőjével, Fidrus Péterrel. Megjegyezte, hogy fontos lenne a kutyák 
ivartalanítása, mert ezáltal a felesleges szaporulat megszületését előznénk meg. A felelős gazda 
csak olyan állatot vesz maga mellé, akiről élete végéig gondoskodni tud és meg tudja teremteni 
számára a legoptimálisabb környezetet, életfeltételeket. Mindenkinek tisztában kellene lenni 
azzal, hogy egy életre választ kutyát, nem csak egy-két évre, pár hónapra. Az állatoknak 
szeretetre, gondoskodásra és törődésre van szükségük. A másik problémára válaszolva 
elmondta, hogy az Ózdi Rendőrkapitánysággal jó az együttműködés. Személyesen is többször 
jelezte a körzeti megbízottaknak a lakossági bejelentéseket. Tudnak a problémáról, próbálják 
felderíteni és megszüntetni a kábítószer terjesztő hálózatot.  
 

- . - . - 
 
Mivel több hozzászólás nem érkezett a közmeghallgatás véget ért.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

                    Berki Lajos                   Váradi József 
           jegyzőkönyv-hitelesítő                       elnök 
 


